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О Б Щ И Н С К И    С Ъ В Е Т    В Е Л И К И   П Р Е С Л А В 

 

П Р О Т О К О Л 

№ 13 

 

     Днес, 24.09.2024 г., от 13:30 ч. в заседателната зала на Общински съвет се проведе 

редовно заседание на Общински съвет - Велики Преслав. 

      Освен общински съветници, на заседанието присъстваха още: инж. Янко Йорданов – 

кмет на Общината; Нина Асенова – зам.-кмет на Общината; Драгомира Андреева - директор 

ОА; кметове на кметства, граждани.  

 (От заседанието отсъства Христо Кюркчиев). 

 

Ан. Асенова – Откривам редовното заседание на Общински съвет - Велики Преслав. Предлагам 

за преброител на днешното заседание г-н Андрей Андреев. Който е съгласен, моля да гласува.  

С 16 гл. „за” г-н Андреев беше избран за преброител на заседанието.    

От заседанието отсъства Христо Кюркчиев. 

 

Ан. Асенова – Колеги, пред вас е проектът за дневен ред, имате думата за предложения.  

Предложения по дневния ред не постъпиха, председателят предложи и подложи на гласуване 

предложението за прекратяване на разискванията по дневния ред. 

С 16 гл. „за” предложението се прие. 

Г-жа Асенова подложи на гласуване цялостния дневен ред. 

С 16 гл. „за” се прие дневният ред на заседанието.  

 

     Заседанието протече при следния  

 

Д Н Е В Е Н   Р Е Д: 

1. Докладна записка от Ан. Асенова – председател на ОбС, относно извънредно общо събрание 

на акционерите на „МБАЛ – Шумен“ АД,  гр. Шумен, на 27.09.2024 г. и резервна дата на 

14.10.2024 г. 

2. Докладна записка от Г. Хаджъ – кмет с. Кочово, относно доклад за дейността и проблемите 

на кметство с. Кочово, общ. Велики Преслав. 

3. Докладна записка от Ю. Лозанов – кмет с. Имренчево, относно доклад за дейността и 

проблемите на кметство с. Имренчево, общ. Велики Преслав. 

4. Докладна записка от Г. Бенев – кмет с. Хан Крум, относно доклад за дейността и проблемите 

на кметство с. Хан Крум, общ. Велики Преслав. 

5. Докладна записка от Ив. Бекташев – кмет с. Суха река, относно доклад за дейността и 

проблемите на кметство с. Суха река, общ. Велики Преслав. 

6. Докладна записка от Г. Недялков – кмет с. Златар, относно доклад за дейността и проблемите 

на кметство с. Златар, общ. Велики Преслав. 

7. Докладна записка от О. Исмаил – кмет с. Мостич, относно доклад за дейността и проблемите 

на кметство с. Мостич, общ. Велики Преслав. 

8. Докладна записка от Н. Асенова – зам.-кмет на Общината, относно формиране и 

функциониране на самостоятелна паралелка за учебната 2024/2025 г. в ПГ по СС гр. Велики 

Преслав с не по-малко от 10 ученици в клас в общински неспециализирани училища. 

9. Докладна записка от Н. Асенова – зам.-кмет на Общината, относно формиране на само една 

група за учебната 2024/2025 г. в Детска градина „Славейче“ с. Драгоево с минимум 6 деца. 

10. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно отчет изпълнение на 

бюджета и сметките за средства от ЕС на община Велики Преслав към 31.12.2023 г. и отчет за 

състоянието на общинския дълг и дълга на лицата по чл. 8а от ЗОД за 2023 г. 

11. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно промяна на бюджет 

2024 г. 

12. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно задание за 

проектиране и допускане изработването на ПУП-ПП за изграждане на обект: „Реконструкция 

на довеждащ водопровод за гр. Търговище, преминаване под път П-74 при с. Имренчево“ в 
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землището на с. Имренчево, общ. Велики Преслав. 

13. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно определяне начална 

цена за провеждане на публичен търг с явно наддаване за продажба на застроен поземлен имот 

с идентификатор 30942.501.503 по КК с. Златар. 

14. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно определяне начална 

цена за провеждане на публичен търг с явно наддаване за продажба на застроен поземлен имот 

с идентификатор 39133.501.401 по КК с. Кочово. 

15. Питания.  

16. Разни. 

 

По точка първа – относно извънредно общо събрание на акционерите на „МБАЛ – Шумен“ 

АД,  гр. Шумен, на 27.09.2024 г. и резервна дата на 14.10.2024 г., г-жа Асенова представи 

докладната записка и проекта за решение. 

Т. Бекяров – Водещата комисия по Здравеопазване, спорт и младежки дейности разгледа 

докладната записка. След прекратяване на дебатите, комисията упълномощи с 4 гл. „за“ 

представителят на Общината да гласува по всички точки от дневния ред на Общото събрание 

със „ЗА“. 

Ан. Андреев – ПК по Туризъм упълномощи с 5 гл. „за“ представителят на Общината да гласува 

по всички точки от дневния ред на Общото събрание на акционерите на „МБАЛ – Шумен“ със 

„ЗА“. 

М. Минчев – В комисията по Законност докладната записка подробно се разгледа. Г-жа 

Асенова даде допълнителни разяснения по точките от дневния ред на общото събрание на 

„МБАЛ – Шумен“. Отношение по докладната взех аз. Поставих въпроси по отношение на т. 3 - 

определяне на възнаграждението на членовете на директорите и по т. 6 – средствата от 

продажба на сграда с идентификатор № 83510.661.322.14 за какво ще се използват. На една 

част от въпросите г-жа Асенова отговори. След прекратяване на дебатите, комисията 

упълномощи с 5 гл. „за“ представителят на Общината да гласува по всички точки от дневния 

ред на Общото събрание на „МБАЛ – Шумен“ със „ЗА“. 

М. Шабан – ПК по Устройство на територията, общинска собственост и благоустрояване с 4 гл. 

„за“ упълномощи представителят на Общината да гласува по всички точки от дневния ред на 

Общото събрание на акционерите на „МБАЛ – Шумен“ със „ЗА“. 

Ал. Горчев – В комисията по Образование, култура и социални дейности докладната записка 

подробно се разгледа. Допълнителни разяснения по точките от дневния ред на Общото 

събрание на акционерите на „МБАЛ – Шумен“ и по-подробно по т. 3, т. 4, т. 5 и т. 6 даде 

вносителят, г-жа Асенова. Проведоха се дебати, изказаха се мнения и се поставиха въпроси 

относно начина на определяне на възнаграждението на членовете на съвета на директорите, 

относно за какво ще се използват средствата от продажба на част от сградата на лечебното 

заведение, относно това какво точно ще се случи при гласуване на точките от дневния ред и др. 

Аз изразих становище, че ОбС е поставен в ситуация да гласува на тъмно. Никога досега на 

заседанието на комисиите или на заседанието на ОбС не е имало представител от страна на 

МБАЛ - Шумен, който да присъства и да ни даде допълнителни разяснения по въпросите, 

които ни притесняват. Колеги, за мен неяснотите са много. Държавата като най-голям акционер 

ще си защити предложенията, но ние като акционери нямаме възможност да получим цялата 

информация по документацията. Затова, предлагам ви по всички точки да гласуваме с 

„Въздържал се“. При гласуване на докладната, комисията упълномощи представителят на 

Общината да гласува по т. 1, т. 2, т. 3, т. 4, т. 5, т. 7 и т. 8 със „ЗА“, а по т. 6 с „ВЪЗДЪРЖАЛ 

СЕ“. 

Ив. Батов – ПК по Бюджет, финанси и данъчна политика упълномощи с 6 гл. „за“ 

представителят на Общината да гласува по всички точки на Общото събрание със „ЗА“. 

М. Шабан – Предлагам да прекратим разискванията. 

С 16 гл. „за” предложението се прие.   

 

Ан. Асенова подложи на поименно гласуване по т. 1 от дневния ред представителят на 

Общината да гласува със „ЗА“. 
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№ Име, презиме, фамилия ЗА ПРОТИВ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

1 Александър Г. Александров за   

2 Александър Д. Алексиев за   

3 Ангел П. Ангелов за   

4 Андрей Г. Андреев за   

5 Анелия Ев. Асенова   въздържал се 

6 Елисавета Ст. Иванова за   

7 Иван Ст. Батов за   

8 Мариана Й. Вълкова за   

9 Минчо Ст. Минчев   въздържал се 

10 Мустаджан М. Шабан за   

11 Пламен Д. Андреев   въздържал се 

12 Стоян  Й. Стоянов за   

13 Тодор Г. Бекяров за   

14 Хава М. Хамидова за   

15 Халил Ш. Халил за   

16 Хатидже Н. Хасан за   

17 Христо Хр. Кюркчиев - - - 

 Общ брой гласове 13  3 

 С 13 гл. „за” и 3 гл. „въздържал се“ т. 1 се прие.   

 

Ан. Асенова подложи на поименно гласуване по т. 2 от дневния ред представителят на 

Общината да гласува със „ЗА“. 

№ Име, презиме, фамилия ЗА ПРОТИВ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

1 Александър Г. Александров за   

2 Александър Д. Алексиев за   

3 Ангел П. Ангелов за   

4 Андрей Г. Андреев за   

5 Анелия Ев. Асенова   въздържал се  

6 Елисавета Ст. Иванова за   

7 Иван Ст. Батов за   

8 Мариана Й. Вълкова за   

9 Минчо Ст. Минчев   въздържал се 

10 Мустаджан М. Шабан за   

11 Пламен Д. Андреев   въздържал се 

12 Стоян  Й. Стоянов за   

13 Тодор Г. Бекяров за   

14 Хава М. Хамидова за   

15 Халил Ш. Халил за   

16 Хатидже Н. Хасан за   

17 Христо Хр. Кюркчиев - - - 

 Общ брой гласове 13  3 

 С 13 гл. „за” и 3 гл. „въздържал се“ т. 2 се прие.   

 

Ан. Асенова подложи на поименно гласуване по т. 3 от дневния ред представителят на 

Общината да гласува със „ЗА“. 

№ Име, презиме, фамилия ЗА ПРОТИВ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

1 Александър Г. Александров за   

2 Александър Д. Алексиев за   

3 Ангел П. Ангелов за   

4 Андрей Г. Андреев за   

5 Анелия Ев. Асенова   въздържал се  

6 Елисавета Ст. Иванова за   
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7 Иван Ст. Батов за   

8 Мариана Й. Вълкова за   

9 Минчо Ст. Минчев за   

10 Мустаджан М. Шабан за   

11 Пламен Д. Андреев   въздържал се 

12 Стоян  Й. Стоянов за   

13 Тодор Г. Бекяров за   

14 Хава М. Хамидова за   

15 Халил Ш. Халил за   

16 Хатидже Н. Хасан за   

17 Христо Хр. Кюркчиев - - - 

 Общ брой гласове 14  2 

 С 14 гл. „за” и 2 гл. „въздържал се“ т. 3 се прие.   

 

Ан. Асенова подложи на поименно гласуване по т. 4 от дневния ред представителят на 

Общината да гласува със „ЗА“. 

№ Име, презиме, фамилия ЗА ПРОТИВ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

1 Александър Г. Александров  против  

2 Александър Д. Алексиев за   

3 Ангел П. Ангелов за   

4 Андрей Г. Андреев за   

5 Анелия Ев. Асенова   въздържал се 

6 Елисавета Ст. Иванова за   

7 Иван Ст. Батов за   

8 Мариана Й. Вълкова за   

9 Минчо Ст. Минчев за   

10 Мустаджан М. Шабан за   

11 Пламен Д. Андреев за   

12 Стоян  Й. Стоянов за   

13 Тодор Г. Бекяров   въздържал се 

14 Хава М. Хамидова за   

15 Халил Ш. Халил за   

16 Хатидже Н. Хасан за   

17 Христо Хр. Кюркчиев - - - 

 Общ брой гласове 13 1 2 

 С 13 гл. „за”, 1 гл. „против“ и 2 гл. „въздържал се“ т. 4 се прие.   

 

Ан. Асенова подложи на поименно гласуване по т. 5 от дневния ред представителят на 

Общината да гласува със „ЗА“. 

№ Име, презиме, фамилия ЗА ПРОТИВ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

1 Александър Г. Александров  против  

2 Александър Д. Алексиев за   

3 Ангел П. Ангелов за   

4 Андрей Г. Андреев за   

5 Анелия Ев. Асенова   въздържал се  

6 Елисавета Ст. Иванова за   

7 Иван Ст. Батов за   

8 Мариана Й. Вълкова за   

9 Минчо Ст. Минчев за   

10 Мустаджан М. Шабан за   

11 Пламен Д. Андреев за   

12 Стоян  Й. Стоянов за   

13 Тодор Г. Бекяров   въздържал се 
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14 Хава М. Хамидова за   

15 Халил Ш. Халил за   

16 Хатидже Н. Хасан за   

17 Христо Хр. Кюркчиев - - - 

 Общ брой гласове 13 1 2 

 С 13 гл. „за”, 1 гл. „против“ и 2 гл. „въздържал се“ т. 5 се прие.   

 

Ан. Асенова подложи на поименно гласуване по т. 6 от дневния ред представителят на 

Общината да гласува със „ЗА“. 

№ Име, презиме, фамилия ЗА ПРОТИВ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

1 Александър Г. Александров   въздържал се 

2 Александър Д. Алексиев за   

3 Ангел П. Ангелов за   

4 Андрей Г. Андреев   въздържал се 

5 Анелия Ев. Асенова  против  

6 Елисавета Ст. Иванова за   

7 Иван Ст. Батов за   

8 Мариана Й. Вълкова  против  

9 Минчо Ст. Минчев   въздържал се 

10 Мустаджан М. Шабан   въздържал се 

11 Пламен Д. Андреев   въздържал се 

12 Стоян  Й. Стоянов за   

13 Тодор Г. Бекяров   въздържал се 

14 Хава М. Хамидова   въздържал се 

15 Халил Ш. Халил   въздържал се 

16 Хатидже Н. Хасан за   

17 Христо Хр. Кюркчиев - - - 

 Общ брой гласове 6 2 8 

 С 6 гл. „за”, 2 гл. „против“ и 8 гл. „въздържал се“ предложението по т. 6 не се прие.   

 

Ан. Асенова подложи на поименно гласуване по т. 6 от дневния ред представителят на 

Общината да гласува с „ПРОТИВ“. 

№ Име, презиме, фамилия ЗА ПРОТИВ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

1 Александър Г. Александров   въздържал се 

2 Александър Д. Алексиев   въздържал се 

3 Ангел П. Ангелов   въздържал се 

4 Андрей Г. Андреев   въздържал се 

5 Анелия Ев. Асенова за   

6 Елисавета Ст. Иванова   въздържал се 

7 Иван Ст. Батов   въздържал се 

8 Мариана Й. Вълкова за   

9 Минчо Ст. Минчев   въздържал се 

10 Мустаджан М. Шабан   въздържал се 

11 Пламен Д. Андреев   въздържал се 

12 Стоян  Й. Стоянов   въздържал се 

13 Тодор Г. Бекяров   въздържал се 

14 Хава М. Хамидова   въздържал се 

15 Халил Ш. Халил   въздържал се 

16 Хатидже Н. Хасан   въздържал се 

17 Христо Хр. Кюркчиев - - - 

 Общ брой гласове 2  14 

 С 2 гл. „за” и 14 гл. „въздържал се“ предложението по т. 6 не се прие.   
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Ан. Асенова подложи на поименно гласуване по т. 6 от дневния ред представителят на 

Общината да гласува с „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“. 

№ Име, презиме, фамилия ЗА ПРОТИВ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

1 Александър Г. Александров за   

2 Александър Д. Алексиев за   

3 Ангел П. Ангелов  против  

4 Андрей Г. Андреев за   

5 Анелия Ев. Асенова   въздържал се 

6 Елисавета Ст. Иванова за   

7 Иван Ст. Батов   въздържал се 

8 Мариана Й. Вълкова   въздържал се 

9 Минчо Ст. Минчев за   

10 Мустаджан М. Шабан за   

11 Пламен Д. Андреев за   

12 Стоян  Й. Стоянов   въздържал се 

13 Тодор Г. Бекяров за   

14 Хава М. Хамидова за   

15 Халил Ш. Халил за   

16 Хатидже Н. Хасан   въздържал се 

17 Христо Хр. Кюркчиев - - - 

 Общ брой гласове 10 1 5 

 С 10 гл. „за”, 1 гл. „против“ и 5 гл. „въздържал се“ предложението по т. 6 се прие.   

 

Ан. Асенова подложи на поименно гласуване по т. 7 от дневния ред представителят на 

Общината да гласува със „ЗА“. 

№ Име, презиме, фамилия ЗА ПРОТИВ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

1 Александър Г. Александров за   

2 Александър Д. Алексиев за   

3 Ангел П. Ангелов за   

4 Андрей Г. Андреев за   

5 Анелия Ев. Асенова   въздържал се 

6 Елисавета Ст. Иванова за   

7 Иван Ст. Батов за   

8 Мариана Й. Вълкова за   

9 Минчо Ст. Минчев за   

10 Мустаджан М. Шабан за   

11 Пламен Д. Андреев за   

12 Стоян  Й. Стоянов за   

13 Тодор Г. Бекяров за   

14 Хава М. Хамидова за   

15 Халил Ш. Халил за   

16 Хатидже Н. Хасан за   

17 Христо Хр. Кюркчиев - - - 

 Общ брой гласове 15  1 

  С 15 гл. „за” и 1 гл. „въздържал се“ предложението по т. 7 се прие.   

 

Ан. Асенова подложи на поименно гласуване по т. 8 от дневния ред представителят на 

Общината да гласува със „ЗА“. 

№ Име, презиме, фамилия ЗА ПРОТИВ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

1 Александър Г. Александров за   

2 Александър Д. Алексиев за   

3 Ангел П. Ангелов за   

4 Андрей Г. Андреев за   
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5 Анелия Ев. Асенова   въздържал се  

6 Елисавета Ст. Иванова за   

7 Иван Ст. Батов за   

8 Мариана Й. Вълкова за   

9 Минчо Ст. Минчев за   

10 Мустаджан М. Шабан за   

11 Пламен Д. Андреев за   

12 Стоян  Й. Стоянов за   

13 Тодор Г. Бекяров за   

14 Хава М. Хамидова за   

15 Халил Ш. Халил за   

16 Хатидже Н. Хасан за   

17 Христо Хр. Кюркчиев - - - 

 Общ брой гласове 15  1 

 С 15 гл. „за” и 1 гл. „въздържал се“ предложението по т. 8 се прие.   

 

Г-жа Асенова подложи на гласуване т. 2 от проекта за решение на докладната записка. 

С 15 гл. „за” и 1 гл. „против“ т. 2 се прие.   

 

Ал. Горчев, обяснение на отриц. вот – Гласувах „против“, поради мотивите, които изложих. 

 

 На основание чл. 21, ал. 1, т. 9, чл. 27, ал. 4 и ал. 5 от ЗМСМА, във връзка с чл. 226 от 

Търговския закон Общински съвет - Велики Преслав прие 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 183 

 На основание чл. 21, ал. 1, т. 9, чл. 27, ал. 4 и ал. 5 от ЗМСМА, във връзка с чл. 226 от 

Търговския закон Общински съвет - Велики Преслав  

РЕШИ: 

1.  Възлага на представителя на Община Велики Преслав да гласува по въпросите от 

дневния ред на предстоящото извънредно общо събрание на акционерите в „Многопрофилна 

болница за активно лечение – Шумен“ АД,  гр. Шумен, както следва: 

По т. 1 от дневния ред относно промяна в състава на Съвета на директорите  

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ: Общото събрание на акционерите приема предложената 

промяна в състава на съвета на директорите чрез освобождаване на настоящия съвет на 

директорите в състав: Лидия Младенова Георгиева, Хатидже Доанова Стижарлиева и Димитър 

Георгиев Костов и избор на нов тричленен съвет на директорите в състав: Лидия Младенова 

Георгиева, Хатидже Доанова Стижарлиева и Димитър Георгиев Костов . 

По представения проект на решение, представителят на Община Велики Преслав да 

гласува със „ЗА“. 

По т. 2 от дневния ред относно Определяне мандата на новоизбрания съвет на 

директорите. 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ: Общото събрание на акционерите определя тригодишен 

мандат на новоизбрания съвет на директорите. 

По представения проект на решение, представителят на Община Велики Преслав да 

гласува със „ЗА“ . 

По т. 3 от дневния ред относно Определяне възнаграждението на членовете на съвета 

на директорите, на които няма да бъде възложено управлението. 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ: Общото събрание на акционерите определя възнаграждението 

на членовете на съвета на директорите, на които няма да бъде възложено управлението да бъде 

формирано по реда на чл. 56 от Правилника за прилагане на Закона за публичните предприятия 

/ППЗПП/ 

По представения проект на решение, представителят на Община Велики Преслав да 

гласува със „ЗА“. 
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По т. 4 от дневния ред относно Вземане на решение по чл. 56, ал. 13 от ППЗПП и т. 8 

от Забележките към Приложение 2 „Показатели и критерии за определяне на балната оценка в 

публичните предприятия“ към чл. 56, ал. 2 от ППЗПП 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ: Общото събрание на акционерите взема решение по чл. 56, ал. 

13 от ППЗПП и т. 8 от Забележките към Приложение 2 „Показатели и критерии за определяне 

на балната оценка в публичните предприятия“ към чл. 56, ал. 2 от ППЗПП, като намалява 

стойността на една бална единица, определена в чл. 56, ал. 3 и ал. 4 от ППЗПП, включително в 

случаите по ал. 6 и заменя показатели № 4 и № 5 от Приложение № 2 към чл. 56, ал. 2 от 

ППЗПП, съгласно Приложение № 1. 

По представения проект на решение, представителят на Община Велики Преслав да 

гласува със „ЗА“. 

По т. 5  от дневния ред относно приемане на решение, сключването на договори за 

наем на дълготрайни активи да се извърши чрез пряко договаряне, като началната цена се 

определи от независим оценител, в случаите по чл. 30, ал. 1, т. 2 и т. 4 от Правилника за 

приложение на Закона за публичните предприятия. 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ: Общото събрание на акционерите приема решение да бъдат 

сключени договори за отдаване под наем на дълготрайни активи чрез пряко договаряне, за срок 

от 3 години с месечна наемна цена, определена от независим оценител, както следва: 

а/ съгласно чл. 30, ал. 1, т. 2 от Правилника за приложение на Закона за публичните 

предприятия – с дъщерното дружество „Медецински център МБАЛ-Шумен“ ЕООД – гр. 

Шумен, ЕИК: 127559673; 

б/ съгласно чл. 30, ал. 1, т. 4 от Правилника за приложение на Закона за публичните 

предприятия – с Регионална здравна инспекция – Шумен, ЕИК: 176031145 и с ЦСМП – Шумен, 

ЕИК: 837077874. 

По представения проект на решение, представителят на Община Велики Преслав да 

гласува със „ЗА“. 

По т. 6  от дневния ред относно Вземане на решение за продажба на обособена част от 

лечебното заведениe – сграда с идентификатор № 83510.661.322.14. 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ: Общото събрание на акционерите взема решение да бъде 

продадена обособена част от лечебното заведение – сграда с идентификатор № 

83510.661.322.14, със застроена площ 51 кв.м, на един етаж, находяща се в поземлен имот – 

общинска собственост с идентификатор № 83510.661.322, адрес: гр. Шумен, ул. „Априлов“ № 

63. 

По представения проект на решение, представителят на Община Велики Преслав да 

гласува с  „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“. 

По т. 7  от дневния ред относно промяна в капитала на дружеството. 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ: На основание чл. 192, ал.1, чл. 221, т. 2 от Търговския закон и 

чл. 17, т. 2 от устава на дружеството, от компетентността на общото събрание на акционерите е 

да увеличава и намалява капитала на дружеството. 

 В изпълнение на: 

- т. 12 от Решение на Министерския съвет № 208 от 26.03.2024 г. за даване на съгласие 

за апортирането на движими вещи – частна държавна собственост, в капитала на държавни 

лечебни заведения – търговски дружества с над 50 на сто държавно участие в капитала и т. 12 

от Приложение към него; 

- т. 19 от Решение на Министерския съвет № 267 от 05.04.2024 г. за даване на съгласие 

за апортирането на движими вещи – частна държавна собственост, в капитала на държавни 

лечебни заведения – търговски дружества с над 50 на сто държавно участие в капитала и 

Приложение № 19 към т. 19 от него, общото събрание на акционерите приема следното 

решение по т. 7 от дневния ред: 

Общото събрание на акционерите увеличава капитала на дружеството от 9 921 480 лева 

/деветстотин деветдесет и две хиляди сто четиридесет и осем броя поименни акции/ на 

10 067 580 лева / един милион шест хиляди седемстотин петдесет и осем броя поименни акции/ 

с непарична вноска на доставена и монтирана апаратура на стойност 146 100 лева, 

представляваща: инкубатор за специализирани грижи за новородени деца Isolette C 2000 със 

сериен номер NV38048; инкубатор за специализирани грижи за новородени деца Isolette C 2000 
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със сериен номер NV38049; ултразвуков апарат 2D със сериен номер SZN17A0559; апарат за 

механична вентилация на новородени и деца със сериен номер 84828; апарат за механична 

вентилация на новородени и деца със сериен номер 84829; апарат за постоянно положително 

налягане на дихателните пътища със сериен номер АТ-01474; лампа за фототерапия със сериен 

номер КМР011703022.S02; инфузионна помпа със сериен номер 113907; транспортен 

инкубатор с интегриран респиратор и монитор за интензивна терапия за новородени деца със 

сериен номер GR11567; монитор за основни жизнени функции с пулсоксиметър  със сериен 

номер V1SKA0157; инкубатор за интензивни грижи за новородени и недоносени деца със 

сериен номер GR34494; инкубатор за специални грижи за новородени със сериен номер 

GR34553; инфузионна помпа със сериен номер 1113908, чрез издаване на нови 14 610 броя 

поименни акции на държавата с номинална стойност 10 лева всяка. 

По представения проект на решение, представителят на Община Велики Преслав да 

гласува със „ЗА“. 

По т. 8 от дневния ред относно промяна в устава на дружеството. 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ: На основание чл. 221, т. 1 от Търговския закон и чл. 17, т. 1 

от устава, от компетентността на общото събрание на акционерите е да изменя и допълва 

устава на дружеството. В тази връзка общото събрание на акционерите приема следното 

решение по т. 8 от дневния ред: 

 Чл. 7, ал. 1 от устава придобива следната редакция: 

 „Чл. 7. /1/ Размерът на капитала на дружеството е 10 067 580 /десет милиона шестдесет и 

седем хиляди петстотин и осемдесет/ лева.“ 

 Чл. 7, ал. 2 от устава придобива следната редакция: 

„Чл. 7. /2/ Капиталът се разпределя в 1 006 758 /един милион шест хиляди седемстотин 

петдесет и осем/ броя поименни акции, всяка от които с номинална стойност 10 лева. 

Създава се алинея 2а в чл. 7 със следното съдържание: 

„Чл. 7. /2а/ /нова/ В капитала е включена непарична вноска в размер на  146 100 лева, 

направена от държавата като акционер в изпълнение на Решения № 208 от 26.03.2024 г. и № 

267 от 05.04.2024 г. на Министерския съвет, представляваща инкубатор за специализирани 

грижи за новородени деца Isolette C 2000 със сериен номер NV38048; инкубатор за 

специализирани грижи за новородени деца Isolette C 2000 със сериен номер NV38049; 

ултразвуков апарат 2D със сериен номер SZN17A0559; апарат за механична вентилация на 

новородени и деца със сериен номер 84828; апарат за механична вентилация на новородени и 

деца със сериен номер 84829; апарат за постоянно положително налягане на дихателните 

пътища със сериен номер АТ-01474; лампа за фототерапия със сериен номер 

КМР011703022.S02; инфузионна помпа със сериен номер 113907; транспортен инкубатор с 

интегриран респиратор и монитор за интензивна терапия за новородени деца със сериен номер 

GR11567; монитор за основни жизнени функции с пулсоксиметър  със сериен номер 

V1SKA0157; инкубатор за интензивни грижи за новородени и недоносени деца със сериен 

номер GR34494; инкубатор за специални грижи за новородени със сериен номер GR34553; 

инфузионна помпа със сериен номер 1113908. 

Чл. 7, ал. 5 от устава придобива следната редакция: 

„Чл. 7. /5/ Капиталът е разпределен, както следва: 

 За държавата, представлявана от министъра на здравеопазването – 65,41 /шестдесет и 

пет цяло четиридесет и една стотни/ на сто от капитала, представляващи 658 510 /шестстотин 

петдесет и осем хиляди петстотин и десет/ броя поименни акции, всяка от които с номинална 

стойност 10 /десет/ лева; 

 За община Венец – 1,02 /едно цяло и две стотни/ на сто от капитала или 10 278 /десет 

хиляди двеста седемдесет и осем/ броя поименни акции, всяка от които с номинална стойност 

10 /десет/ лева; 

 За община Върбица – 1,37 / едно цяло тридесет и седем стотни/ на сто от капитала или 

13 833 /тринадесет хиляди осемстотин тридесет и три/ броя поименни акции, всяка от които с 

номинална стойност 10 /десет/ лева; 

 За община Хитрино – 0,95 /нула цяло и деветдесет и пет стотни/ на сто от капитала или 

9 577 /девет хиляди петстотин седемдесет и седем/ броя поименни акции, всяка от които с 

номинална стойност 10 /десет/ лева; 
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 За община Каолиново – 1,60 /едно цяло и шестдесет стотни/ на сто от капитала или 

15 993 /петнадесет хиляди деветстотин деветдесет и три/ броя поименни акции, всяка от които 

с номинална стойност 10 /десет/ лева; 

 За община Каспичан – 1,30 /едно цяло и тридесет стотни/ на сто от капитала или 12 967 

/дванадесет хиляди деветстотин шестдесет и седем/ броя поименни акции, всяка от които с 

номинална стойност 10 /десет/ лева; 

 За община Никола Козлево – 0,91 /нула цяло и деветдесет и една стотни/ на сто от 

капитала или 9 193 /девет хиляди сто деветдесет и три/ броя поименни акции, всяка от които с 

номинална стойност 10 /десет/ лева; 

 За община Нови пазар – 2,41 /две цяло четиридесет и една стотни/ на сто от капитала 

или 24 307 /двадесет и четири хиляди триста и седем/ броя поименни акции, всяка от които с 

номинална стойност 10 /десет/ лева; 

 За община Велики Преслав – 1,92 /едно цяло деветдесет и две стотни/ на сто от 

капитала или 19 364 /деветнадесет хиляди триста шестдесет и четири/ броя поименни акции, 

всяка от които с номинална стойност 10 /десет/ лева; 

 За община Смядово – 0,99 /нула цяло деветдесет и девет стотни/ на сто от капитала или 

10 003 /десет хиляди и три/ броя поименни акции, всяка от които с номинална стойност 10 

/десет/ лева; 

 За община Шумен – 22,12 /двадесет и две цяло и дванадесет стотни/ на сто от капитала 

или 222 733 /двеста двадесет и две хиляди седемстотин тридесет и три/ броя поименни акции, 

всяка от които с номинална стойност 10 /десет/ лева. 

По представения проект на решение, представителят на Община Велики Преслав да 

гласува със „ЗА“. 

2. На основание чл. 60, ал. 1 от АПК Общински съвет - Велики Преслав допуска 

предварително изпълнение на решението поради защита на важни обществени интереси. 

 

По точка втора – относно доклад за дейността и проблемите на кметство с. Кочово, общ. 

Велики Преслав, г-жа Асенова даде думата на г-жа Г. Хаджъ - кмет на кметство с. Кочово, 

която представи докладната записка и проекта за решение. 

М. Минчев – Водещата комисия по Законност и обществен ред разгледа доклада на кметство с. 

Кочово. Като належащ проблем за селото г-жа Хаджъ посочи липсата на места в 

мюсюлманския гробищен парк. Отношение по доклада и въпроси поставиха М. Минчев, М. 

Шабан. Проведоха се дебати, изказаха се мнения и се поставиха въпроси към вносителя. На 

въпросите г-жа Хаджъ и инж. Йорданов подробно отговориха. След прекратяване на 

разискванията с 4 гл. „за“ и 1 гл. „против“ доклада бе приет. Като препоръка към кметовете, 

искам да предложа в следващите отчетите, освен проблемите на кметството, нека в отчетите да 

има и нещо за дейността на кметството - какво е свършено като работа и т.н.  

Ал. Горчев – Аз имам въпрос към вносителя. Г-жо Хаджъ, в каква степен е изпълнението на 

бюджета за с. Кочово, гласуван от Общински съвет по отделните параграфи и какви от 

проблемите, които сте си набелязали, решихте до м. септември.  

М. Шабан – Колеги, на комисиите всички бяхме „за“, гласувахме „за“. Основните проблеми на 

кметствата бяха обсъдени в комисиите и са ясни и за да не се повтаряме и сега предлагам да 

прекратим разискванията. 

На поставения въпрос от г-н Горчев, инж. Ян. Йорданов подробно отговори, като уточни, че 

всички разходи на кметствата по параграфи, свързани с обезпечаване на заплати, осветление, 

издръжка на самото кметство и др. са съгласно миналогодишните отчети. 

М. Шабан – Предлагам да прекратим разискванията. 

С 16 гл. „за” предложението се прие.   

Ан. Асенова подложи на гласуване проекта за решение по докладната записка. 

 

 На основание чл. 21, ал. 1, т. 23, чл. 27, ал. 3 от ЗМСМА, с 16 гл. „за“, Общински съвет 

прие                                  

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 184 

 На основание чл. 21, ал. 1, т. 23, чл. 27, ал. 3 от ЗМСМА, Общински съвет - Велики 
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Преслав 

РЕШИ: 

 Приема за сведение информацията от доклада на кмета на кметство - с. Кочово. 

 
 

По точка трета – относно доклад за дейността и проблемите на кметство с. Имренчево, общ. 

Велики Преслав. 

Кметът на кметство с. Имренчево, г-н Ю. Лозанов, не присъства на заседанието на Общинския 

съвет. 

Г-н Горчев, предложи по процедурата председателят на водещата комисия по Законност да 

докладва как е протекло гласуването в комисията.  

Председателят подложи на гласуване направеното предложение. 

С 15 гл. „за” и 1 гл. „въздържал се“ предложението се прие.   

М. Минчев – Водещата комисия по Законност и обществен ред с 4 гл. „за“ и 1 гл. „против“ 

прие информацията по доклада на кметство с. Имренчево. Имаше дебати, изказаха се мнения, 

поставени бяха и въпроси, касаещи събираемостта на данъците, на които въпроси кметът на с. 

Имренчево отговори. 

М. Шабан - Предлагам да прекратим разискванията. 

С 16 гл. „за” предложението се прие.   

Ан. Асенова подложи на гласуване проекта за решение по докладната записка. 

 

 На основание чл. 21, ал. 1, т. 23, чл. 27, ал. 3 от ЗМСМА, с 13 гл. „за“ и 3 гл. 

„въздържал се“ Общински съвет прие                                  

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 185 

 На основание чл. 21, ал. 1, т. 23, чл. 27, ал. 3 от ЗМСМА, Общински съвет - Велики 

Преслав 

РЕШИ: 

 Приема за сведение информацията от доклада на кмета на кметство - с. Имренчево. 

 

По точка четвърта – относно доклад за дейността и проблемите на кметство с. Хан Крум, 

общ. Велики Преслав, г-жа Асенова даде думата на г-н Г. Бенев – кмет на кметство с. Хан 

Крум, който представи докладната записка и проекта за решение. 

М. Минчев – Водещата комисия по Законност и обществен ред благодари на кмета на с. Хан 

Крум за обстойната и обширна информация по доклада. Вносителят г-н Бенев присъства на 

заседанието на комисията и представи доклада на кметството. Като основен проблем г-н Бенев 

посочи необходимостта от неотложен ремонт на коритото на отводнителния канал, минаващ 

през селото. Отношение по доклада взеха г-н Минчев и г-н М. Шабан. Г-н Шабан предложи в 

бюджета за следващата година за всички кметства да се заделят средства, които да бъдат само 

и единствено за почистване на нерегламентирани сметища, тъй като голяма част от 

гласуваните средства за кметствата отиват за такъв вид разход. При гласуване на доклада, 

същият се прие с 4 гл. „за“ и 1 гл. „против“. 

М. Шабан – Постоянната комисия по Устройство на територията единодушно при гласуване на 

докладната подкрепи с 5 гл. „за“ доклада на кметство с. Хан Крум. 

Пл. Андреев – Мога да кажа само едно - доклад за пример, пълен и обстоен. Имам два въпроса 

към кмета на с. Хан Крум. Г-н Бенев, като неотложен и спешен посочвате проблема с 

отводнителния канал на селото – питането ми е как Общинска администрация ще се справи с 

това и по отношение на втория ми въпрос - учениците, учещи в кв. Дивдядово и гр. Шумен – 

знаете ли колко са на брой и има ли някаква възможност за напред за децата да се осигури 

подходящ транспорт и те да останат да учат в град Велики Преслав. 

Г. Бенев – Каналът е строен през 1972 г. и с времето и ерозията, това което съм писал в 

доклада, плочите на коритото са отлепени и при голям дъжд ще паднат в корито и ще 

предизвикат наводнения в къщите и ж.п. прелеза. Относно учениците, 3-ма учат в Дивдядово, 8 

– в гр. Шумен и едно дете учи в ПТГ „Симеон Велики“, гр. Велики Преслав. А това къде 

избират да учат, е желание на родителите и децата. 
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Инж. Ян. Йорданов, по отношение на необходимостта от ремонт на отводнителния канал 

отговори, че освен тези доклади, които кметовете представят в Общински съвет, има и текущи 

докладни записки, които те депозират в Общинска администрация, и които касаят текущи 

задачи за кметството. Този ремонт ще бъде проект на по-голям разход и ще се представи в 

следващия бюджет. След като се прегледат всички проблеми на кметствата, крайният срок, в 

който те внасят исканията си е месец ноември, всички проектни предложения от кметовете ще 

се разгледат и оформят и на база на нуждите, които има Общината, степенувано ще се търси 

финансиране от новия бюджет на Община Велики Преслав. 

Г-н Минчев постави доуточняващи два въпроса свързани с демографската криза и продажбата 

на жилищни имоти. 

Г-н Горчев постави въпрос, защо личният лекар не посещава здравната служба. 

На поставените въпроси кметът г-н Бенев отговори. 

Ан. Ангелов - Предлагам по делово да работим и предлагам да прекратим разискванията. 

С 16 гл. „за” предложението се прие.   

Ан. Асенова подложи на гласуване проекта за решение по докладната записка. 

 

 На основание чл. 21, ал. 1, т. 23, чл. 27, ал. 3 от ЗМСМА, с 16 гл. „за“ Общински съвет 

прие                                  

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 186 

 На основание чл. 21, ал. 1, т. 23, чл. 27, ал. 3 от ЗМСМА, Общински съвет - Велики 

Преслав 

РЕШИ: 

 Приема за сведение информацията от доклада на кмета на кметство - с. Хан Крум. 

 

 

 М. Шабан – Г-жо председател, от групата на ПП „ДПС“ предлагам 15 минути почивка. 

 Председателят обяви 15-минутна почивка. 

 След почивката председателят провери кворума и установи, че в залата присъстват 15 

общински съветници. 

 От залата отсъства Александър Горчев. 

 

По точка пета – относно доклад за дейността и проблемите на кметство с. Суха река, общ. 

Велики Преслав, г-жа Асенова даде думата на Ив. Бекташев – кмет на кметство с. Суха река, 

който представи докладната записка и проекта за решение. 

М. Минчев – Водещата комисия по Законност разгледа доклада на кметство с. Суха река. След 

прекратяване на дебатите, доклада бе приет с 4 гл. „за“ и 1 гл. „против“. 

Ан. Андреев – ПК по Туризъм след проведени дебати подкрепи доклад на с. Суха река с 5 гл. 

„за“. 

Т. Бекяров – ПК по Здравеопазване след проведени дебати и поставени въпроси, на които 

кметът на кметството подробно отговори, подкрепи доклада на с. Суха река с 4 гл. „за“. 

М. Шабан – С 4 гл. „за“ от 4-ма присъстващи докладната бе приета. 

Г-н Минчев постави въпроси свързани с демографската криза и продажбата на жилищни 

имоти. 

На поставените въпроси кметът г-н Бекташев отговори. 

М. Шабан – Предлагам да прекратим разискванията. 

С 15 гл. „за” предложението се прие.   

От залата отсъства Александър Горчев. 

Ан. Асенова подложи на гласуване проекта за решение по докладната записка. 

 

 На основание чл. 21, ал. 1, т. 23, чл. 27, ал. 3 от ЗМСМА, с 15 гл. „за“ Общински съвет 

прие                                  

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 187 
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 На основание чл. 21, ал. 1, т. 23, чл. 27, ал. 3 от ЗМСМА, Общински съвет - Велики 

Преслав 

РЕШИ: 

 Приема за сведение информацията от доклада на кмета на кметство - с. Суха река. 

 

По точка шеста – относно доклад за дейността и проблемите на кметство с. Златар, общ. 

Велики Преслав. 

Г-н Георги Недялков, кмет на с. Златар не присъства на заседанието на Общинския съвет. 

Г-жа Ан. Асенова даде думата на председателя на водещата комисия по Законност г-н М. 

Минчев. 

М. Минчев – Водещата комисия по Законност разгледа и обсъди докладната записка. Като най-

сериозни проблеми за с. Златар, г-н Недялков посочи недостига на вода за населението и 

разширяването на гробищния парк. Отношение по доклада взеха г-н Минчев и г-н Шабан. Бяха 

поставени и въпроси, на които кметът се опита да отговори. След прекратяване на дебатите 

докладната бе приета с 4 гл. „за“ и 1 гл. „въздържал се“. 

Ан. Андреев – Предлагам да прекратим разискванията. 

С 14 гл. „за“ предложението се прие.   

Александър Горчев и Ангел Ангелов отсъстват от залата. 

Ан. Асенова подложи на гласуване проекта за решение по докладната записка. 

 

 На основание чл. 21, ал. 1, т. 23, чл. 27, ал. 3 от ЗМСМА, с 14 гл. „за“ Общински съвет 

прие                                  

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 188 

 На основание чл. 21, ал. 1, т. 23, чл. 27, ал. 3 от ЗМСМА, Общински съвет - Велики 

Преслав 

РЕШИ: 

 Приема за сведение информацията от доклада на кмета на кметство - с. Златар. 

 

По точка седма – относно доклад за дейността и проблемите на кметство с. Мостич, общ. 

Велики Преслав, г-жа Асенова даде думата на г-н Ор. Исмаил – кмет на кметство с. Мостич, 

който представи докладната записка и проекта за решение. 

Ан. Андреев – ПК по Туризъм проведе дебати по докладната, обсъдени бяха проблемите на 

кметство с. Мостич и след прекратяване на дебатите подкрепи доклада на с. Мостич с 5 гл. 

„за“. 

Т. Бекяров – Комисията по Здравеопазване след проведени дебати и поставени въпроси, на 

които кметът подробно отговори, подкрепи доклада на с. Мостич с 4 гл. „за“. 

Г-н Минчев постави въпроси свързани с демографската криза и продажбата на жилищни 

имоти. 

На поставените въпроси кметът г-н Исмаил отговори. 

М. Шабан – Колеги, достатъчно изчерпателни са в отчетите кметовете и за да не губим време, 

предлагам да прекратим разискванията. 

С 15 гл. „за” предложението се прие.   

Александър Горчев отсъства от залата. 

Ан. Асенова подложи на гласуване проекта за решение по докладната записка. 

 

 На основание чл. 21, ал. 1, т. 23, чл. 27, ал. 3 от ЗМСМА, с 15 гл. „за“ Общински съвет 

прие                                  

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 189 

 На основание чл. 21, ал. 1, т. 23, чл. 27, ал. 3 от ЗМСМА, Общински съвет - Велики 

Преслав 

РЕШИ: 

 Приема за сведение информацията от доклада на кмета на кметство - с. Мостич. 
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По точка осма – относно формиране и функциониране на самостоятелна паралелка за 

учебната 2024/2025 г. в ПГ по СС гр. Велики Преслав с не по-малко от 10 ученици в клас в 

общински неспециализирани училища, г-жа Асенова даде думата на г-жа Н. Асенова – зам.-

кмет на Общината, която подробно представи докладната записка и проекта за решение и по 

отношение на т. 2 от проекторешението допълни, че: „ОбА не прави предложение за 

допълнително финансиране, тъй като съгласно нормативните изисквания, общият брой на 

учениците надвишава 80 % и законодателят предвижда опция финансиращият орган да вземе 

решението. Съгласно действащите към момента стандарти издръжката за един ученик е малко 

под 1 000.00 лв. и тъй като в учебното заведение има и други форми и начини, по които се 

обучават учениците, считаме че колективът ще се справи и те нямат претенции за това“. 

Ал. Горчев – Водещата комисия по Образование, култура и социални дейности разгледа 

докладната записка. Отношение по докладната взехме аз и г-н Минчев. По т. 2 от проекта за 

решение аз поставих въпрос, защо на училището не се отпускат средства за дофинансиране, 

така както сме гласували средства за другите общински училища. На въпроса, инж. Йорданов 

отговори, че мотивите за това предложение са обсъдени с ръководството на училището и те не 

предявяват претенции за допълнително финансиране. При гласуване на докладната с 5 гл. „за“ 

същата бе приета. 

М. Минчев – Предлагам да прекратим разискванията. 

С 15 гл. „за” предложението се прие.   

Мустаджан Шабан отсъства от залата. 

 

Ан. Асенова подложи на поименно гласуване проекта за решение по докладната записка. 

№ Име, презиме, фамилия ЗА ПРОТИВ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

1 Александър Г. Александров за   

2 Александър Д. Алексиев за   

3 Ангел П. Ангелов за   

4 Андрей Г. Андреев за   

5 Анелия Ев. Асенова за   

6 Елисавета Ст. Иванова за   

7 Иван Ст. Батов за   

8 Мариана Й. Вълкова за    

9 Минчо Ст. Минчев за   

10 Мустаджан М. Шабан - - - 

11 Пламен Д. Андреев за   

12 Стоян  Й. Стоянов за   

13 Тодор Г. Бекяров за   

14 Хава М. Хамидова за   

15 Халил Ш. Халил за   

16 Хатидже Н. Хасан за   

17 Христо Хр. Кюркчиев - - - 

 Общ брой гласове 15   

 

 На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 и т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА  и чл. 68, ал. 1, т. 2 , ал. 2 и ал. 5 

от Наредба за финансирането на институциите в системата на предучилищното и училищното 

образование (обн. ДВ бр. 81/2017 год., посл. изм. ДВ. бр. 70 от 20 август 2024 г), във връзка с 

чл. 17, т. 3 от ЗМСМА, с 15 гл. „за“ Общински съвет прие                                  

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 190 

 На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 и т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА  и чл. 68, ал. 1, т. 2 , ал. 2 и ал. 5 

от Наредба за финансирането на институциите в системата на предучилищното и училищното 

образование (обн. ДВ бр. 81/2017 год., посл. изм. ДВ. бр. 70 от 20 август 2024 г), във връзка с 

чл. 17, т. 3 от ЗМСМА Общински съвет – Велики Преслав 

Р Е Ш И: 



 15 

1. Разрешава на Професионална гимназия по селско стопанство гр. Велики Преслав, община 

Велики Преслав за учебната 2024/2025 година функциониране на една паралелка в VIII клас 

за придобиване на професионална подготовка по две специалности с общо 16 ученици, както 

следва: специалност „Горско и ловно стопанство“, професия „Техник-лесовъд“ с 6 ученици и 

специалност „Растителна защита и агрохимия“, професия „Техник растениевъд“ с 10 ученици.  

2. Не отпуска допълнителни средства за обезпечаване на учебния процес през 2024/2025 г. 

извън определените по стандарти за съответната дейност, съгласно чл. 68, ал. 5 от Наредбата за 

финансирането на институциите в системата на предучилищното и училищното образование.  

3.Възлага на Кмета на Община Велики Преслав контрол по изпълнение на решението. 

 

По точка девета – относно формиране на само една група за учебната 2024/2025 г. в Детска 

градина „Славейче“ с. Драгоево с минимум 6 деца, г-жа Асенова даде думата на г-жа Н. 

Асенова – зам.-кмет на Общината, която представи докладната и проекта за решение. 

Ал. Горчев – Водещата комисия по Образование, култура и социални дейности подкрепи 

решението по докладната с 5 гл. „за”. 

Ал. Алексиев – Предлагам да прекратим разискванията. 

С 16 гл. „за” предложението се прие.  

 

Ан. Асенова подложи на поименно гласуване проекта за решение по докладната записка. 

№ Име, презиме, фамилия ЗА ПРОТИВ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

1 Александър Г. Александров за   

2 Александър Д. Алексиев за   

3 Ангел П. Ангелов за   

4 Андрей Г. Андреев за   

5 Анелия Ев. Асенова за   

6 Елисавета Ст. Иванова за   

7 Иван Ст. Батов за   

8 Мариана Й. Вълкова за    

9 Минчо Ст. Минчев за   

10 Мустаджан М. Шабан за   

11 Пламен Д. Андреев за   

12 Стоян  Й. Стоянов за   

13 Тодор Г. Бекяров за   

14 Хава М. Хамидова за   

15 Халил Ш. Халил за   

16 Хатидже Н. Хасан за   

17 Христо Хр. Кюркчиев - - - 

 Общ брой гласове 16   

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 и т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА и чл. 59 от Наредба за 

финансирането на институциите в системата на предучилищното и училищното образование 

(обн. ДВ бр. 81/2017 год., посл. изм. ДВ. бр.70 от 20 август 2024г.),  във връзка с чл. 17, т. 3 от 

ЗМСМА, с 16 гл. „за“ Общински съвет прие                                  

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 191 
На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 и т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА и чл. 59 от Наредба за 

финансирането на институциите в системата на предучилищното и училищното образование 

(обн. ДВ бр. 81/2017 год., посл. изм. ДВ. бр.70 от 20 август 2024г.),  във връзка с чл. 17, т. 3 от 

ЗМСМА Общински съвет - Велики Преслав 

Р Е Ш И: 
 1. Разрешава за учебната 2024/2025 година формиране на само една група в Детска 

градина „Славейче“ с. Драгоево с минимум 6 деца, поради обстоятелството, че групата е 

единствена за населеното място.  

 2. Възлага на Кмета на Община Велики Преслав контрол по изпълнение на решението. 
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По точка десета – относно отчет изпълнение на бюджета и сметките за средства от ЕС на 

община Велики Преслав към 31.12.2023 г. и отчет за състоянието на общинския дълг и дълга на 

лицата по чл. 8а от ЗОД за 2023 г., г-жа Асенова даде думата на инж. Йорданов – кмет на 

Общината, който представи докладната и проекта за решение. 

Ив. Батов – Водещата комисия по Бюджет и финанси разгледа отчета за бюджет 2023 г. 

Отношение по очета взеха аз, г-н Горчев, г-н Кюркчиев, г-жа Ан. Асенова. Проведоха се 

дебати, изказаха се мнения и се поставиха въпроси, касаещи просрочените задължения от кой 

вид концесии са и по капиталовата програма - извършено ли е проектиране на задание за 

алтернативно водоснабдяване на с. Златар. На поставените въпроси инж. Йорданов и директор 

ОА, г-жа Андреева подробно отговориха. При гласуване на докладната тя бе приета с 6 гл. „за“. 

Ан. Андреев – Комисията по Туризъм с 5 гл. „за“ прие решението по докладната записка. 

Т. Бекяров – Комисията по Здравеопазване с 4 гл. „за“ прие отчета за бюджет 2023 г. 

М. Минчев – Комисията по Законност и обществен разгледа докладната. Аз изказах 

положителното си становище в подкрепа на докладната. Въпроси по отчета не бяха поставени 

и с 5 гл. „за” комисията прие отчета за бюджет 2023 г. на Община Велики Преслав. 

М. Шабан – Докладната записка в комисията по Устройство на територията след прекратяване 

на дебатите с 4 гл. „за“ от 4-ма присъстващи тя бе приета.  

Ал. Горчев – В комисията по Образование и култура докладната записка се обсъди. Отношение 

по отчета взехме аз и г-н Ангелов. Поставени бяха въпроси, касаещи просрочените вземания от 

държавните концесии и просрочените задължения от наем на общинско имущество и 

заведените дела. На поставените въпроси г-жа Андреева, директор ОА подробно отговори. 

Беше ни предоставена и поименна справка с фирмите длъжници. Вносителят, инж. Йорданов 

допълни, че за всички просрочени вземания са заведени изпълнителни дела. 

Ал. Горчев – Предлагам да прекратим разискванията. 

С 15 гл. „за” предложението се прие.   

Хатидже Хасан отсъства от залата. 

 

Ан. Асенова подложи на поименно гласуване проекта за решение по докладната записка. 

№ Име, презиме, фамилия ЗА ПРОТИВ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

1 Александър Г. Александров за   

2 Александър Д. Алексиев за   

3 Ангел П. Ангелов за   

4 Андрей Г. Андреев за   

5 Анелия Ев. Асенова за   

6 Елисавета Ст. Иванова за   

7 Иван Ст. Батов за   

8 Мариана Й. Вълкова за    

9 Минчо Ст. Минчев за   

10 Мустаджан М. Шабан за   

11 Пламен Д. Андреев за   

12 Стоян  Й. Стоянов за   

13 Тодор Г. Бекяров за   

14 Хава М. Хамидова за   

15 Халил Ш. Халил за   

16 Хатидже Н. Хасан - - - 

17 Христо Хр. Кюркчиев - - - 

 Общ брой гласове 15   

 

 На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 и чл. 27, ал. 4 и ал. 5 от ЗМСМА, чл. 140 от Закона за 

публичните финанси, чл. 44, ал. 1 и ал. 2 от Наредбата за условията и реда за съставяне на 

бюджетната прогноза за местните дейности за следващите три години, за съставяне, приемане, 

изпълнение, отчитане и контрол на бюджета на община Велики Преслав и чл. 9, ал. 3 от Закона 

за общинския дълг, с 15 гл. „за“ Общински съвет прие                                  

Р Е Ш Е Н И Е 
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№ 192 
 На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 и чл. 27, ал. 4 и ал. 5 от ЗМСМА, чл. 140 от Закона за 

публичните финанси, чл. 44, ал. 1 и ал. 2 от Наредбата за условията и реда за съставяне на 

бюджетната прогноза за местните дейности за следващите три години, за съставяне, приемане, 

изпълнение, отчитане и контрол на бюджета на община Велики Преслав и чл. 9, ал. 3 от Закона 

за общинския дълг, Общински съвет - Велики Преслав 

РЕШИ: 

 Приема отчет за изпълнение на бюджета и сметките за средства от Европейския съюз 

към 31.12.2023 г. и отчет за състоянието на общински дълг към 31.12.2023 г. на община Велики 

Преслав, както следва:  

 1. Приема уточнения годишен план на бюджета за 2023 година по прихода и разхода, 

както следва: 

По прихода - 23 302 705 лв. 

По разхода - 23 302 705 лв. 

 2. Приема отчета за изпълнение на бюджета за 2023 година по прихода и разхода, както 

следва: 

По прихода - 23 246 975 лв. 

По разхода - 20 086 874 лв. 

 3. Приема отчета за приходите и разходите на сметките за средствата от Европейския 

Съюз за 2023 година. 

 4. Приема отчета за капиталовите разходи за 2023 г. 

 5. Приема отчет за състоянието на общински дълг към 31.12.2023 г., в остатъчен размер 

на 24 000лв. както и информацията по Приложение №19 към ФО 3 от 2024 г. 

 5.1. Утвърждава дълга на лицата по чл.8а от ЗОД към 31.12.2023 г. в размер на 0 лв. 

 

По точка единадесета – относно промяна на бюджет 2024 г., г-жа Асенова даде думата на 

инж. Йорданов, който представи докладната записка и проекта за решение. 

Ив. Батов – Водещата комисия по Бюджет и финанси с 6 гл. „за“ прие решението по 

докладната. 

Ан. Андреев – Предлагам да прекратим разискванията. 

С 16 гл. „за” предложението се прие.   

 

Ан. Асенова подложи на поименно гласуване проекта за решение по докладната записка. 

№ Име, презиме, фамилия ЗА ПРОТИВ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

1 Александър Г. Александров за   

2 Александър Д. Алексиев за   

3 Ангел П. Ангелов за   

4 Андрей Г. Андреев за   

5 Анелия Ев. Асенова за   

6 Елисавета Ст. Иванова за   

7 Иван Ст. Батов за   

8 Мариана Й. Вълкова за    

9 Минчо Ст. Минчев за   

10 Мустаджан М. Шабан за   

11 Пламен Д. Андреев за   

12 Стоян  Й. Стоянов за   

13 Тодор Г. Бекяров за   

14 Хава М. Хамидова за   

15 Халил Ш. Халил за   

16 Хатидже Н. Хасан за   

17 Христо Хр. Кюркчиев - - - 

 Общ брой гласове 16   
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На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 от ЗМСМА, във връзка с чл. 27, ал. 4 и ал. 5 от ЗМСМА, 

чл. 124 от Закона за публичните финанси и чл. 37, ал. 2 от Наредба № 2 за условията и реда за 

съставяне на бюджетната прогноза за местните дейности за следващите три години, за 

съставяне, приемане, изпълнение, отчитане и контрол на бюджета на община Велики Преслав, 

с 16 гл. „за“ Общински съвет прие                                  

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 193 
 На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 от ЗМСМА, във връзка с чл. 27, ал. 4 и ал. 5 от ЗМСМА, 

чл. 124 от Закона за публичните финанси и чл. 37, ал. 2 от Наредба № 2 за условията и реда за 

съставяне на бюджетната прогноза за местните дейности за следващите три години, за 

съставяне, приемане, изпълнение, отчитане и контрол на бюджета на община Велики Преслав, 

Общински съвет - Велики Преслав 

РЕШИ: 
Променя поименния списък за капиталови разходи, включващ компенсирани промени за 

делегираните от държавата дейности, и средства от Европейския съюз, както и включването на 

нови такива, както следва: 

Промяната по източници на финансиране, се отразява по параграфи и обекти както 

следва: 

I. 5300 Придобиване на нематериални дълготрайни активи. 

I. Придобиване на НМДА - По проект „Училищна STEM среда“ BG-RRP-1.015- 0181-

С01 за изграждане на STEM кабинети в СУ „Черноризец Храбър“ гр. Велики Преслав в 

дейност 1322 Общообразователни училища: 

№ Наименование на § § Увеличение 
1. Придобиване на програмни продукти и 

лицензи за програмни продукти: 

Софтуер за STEM кабинет 

5301 14 998 

 

II. Промяна в Бюджет 2024 г.: 

Увеличава Приложение №1 Приходи § 8382 с 680 лева /със знак минус/. 

Намалява Приложение №2 в дейност 2910 Разходи за лихви § 2224 с 680 лева. 

Промените да се отразят в бюджета на община Велики Преслав по Приложения № 1, № 2 и №  

3.  

По точка дванадесета – относно задание за проектиране и допускане изработването на ПУП-

ПП за изграждане на обект: „Реконструкция на довеждащ водопровод за гр. Търговище, 

преминаване под път П-74 при с. Имренчево“ в землището на с. Имренчево, общ. Велики 

Преслав, г-жа Асенова даде думата на инж. Йорданов, който представи докладната и проекта за 

решение. 

М. Шабан – Водещата комисия по УТОСБ след проведени дебати и разисквания с 4 гл. „за“ 

прие решението по докладната записка.  

М. Минчев – Комисията по Законност и обществен ред разгледа докладната записка. Г-н Батов 

взе отношение и постави въпрос – с изграждането на трасето няма ли да се възпрепятства 

достъпа до селото. Отношение взе и г-жа Ан. Асенова, която отговори, че това е съществуващ 

водопровод. На членовете на комисията бе предоставена и скица проект от къде ще преминава 

трасето. След прекратяване на дебатите с 4 гл. „за” и 1 гл. „въздържал се“ комисията прие 

докладната записка. 

Ал. Горчев – Предлагам да прекратим разискванията. 

С 16 гл. „за” предложението се прие.   

 

Ан. Асенова подложи на поименно гласуване проекта за решение по докладната записка. 

№ Име, презиме, фамилия ЗА ПРОТИВ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

1 Александър Г. Александров за   

2 Александър Д. Алексиев за   

3 Ангел П. Ангелов за   
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4 Андрей Г. Андреев за   

5 Анелия Ев. Асенова за   

6 Елисавета Ст. Иванова за   

7 Иван Ст. Батов за   

8 Мариана Й. Вълкова за    

9 Минчо Ст. Минчев за   

10 Мустаджан М. Шабан за   

11 Пламен Д. Андреев за   

12 Стоян  Й. Стоянов за   

13 Тодор Г. Бекяров за   

14 Хава М. Хамидова за   

15 Халил Ш. Халил за   

16 Хатидже Н. Хасан за   

17 Христо Хр. Кюркчиев - - - 

 Общ брой гласове 16   

 
На основание чл. 21, ал. 1, т. 11 от ЗМСМА, във връзка с чл. 124”а”, ал. 1, чл. 124”б”, ал. 

1 от ЗУТ, с 16 гл. „за“ Общински съвет прие                                  

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 194 

 На основание чл. 21, ал. 1, т. 11 от ЗМСМА, във връзка с чл. 124”а”, ал. 1, чл. 124”б”, ал. 

1 от ЗУТ, Общински съвет - Велики Преслав  

РЕШИ: 
1. Одобрява задание за изработването на ПУП-ПП /парцеларен план/ за линеен 

обект на техническата инфраструктура „Реконструкция на довеждащ водопровод за гр. 
Търговище, преминаване под път II-74 при с. Имренчево в землището на с. Имренчево, общ. 
Велики Преслав. 

2. Разрешава изработването на ПУП-ПП /Парцеларен план/ за линеен обект на 
техническата инфраструктура по одобреното задание. 
 3. Дава предварително съгласие за определяне на трасе и съответните сервитути за 
обектите, в частта на трасето, преминаващи през общински имоти. 
 4. Срокът на валидност на предварителното съгласие е 1 година. 

 

По точка тринадесета – относно определяне начална цена за провеждане на публичен търг с 

явно наддаване за продажба на застроен поземлен имот с идентификатор 30942.501.503 по КК 

с. Златар, г-жа Асенова даде думата на вносителят, който представи докладната записка и 

проекта за решение. 

М. Шабан – Водещата комисия по Устройство на територията разгледа и дебатира докладната 

записка. На членовете на комисията беше представено устното предложението от г-н Минчев, 

направено в комисията по Законност, за промяна на проекта на решение, а именно: началната 

цена за продажба на имот да се завиши и да стане в размер на 265 627,00 лв. без ДДС, стъпката 

за наддаване – да стане 13 281,00 лв. и депозит за участие в търга – да стане 26 563,00 лв. 

Направеното предложение бе обсъдено и подкрепено от комисията. При гласуване, то бе 

прието с 3 гл. „за“ и 1 гл. „въздържал се“. Цялостно докладната записка с приетата промяна в 

цената на имота бе приета с 3 гл. „за“ и 1 гл. „въздържал се“.  

М. Минчев – Колеги, в комисията по ЗОРПККИ направих устно предложение за промяна 

проекта на решение, в частта определяне на начална цена за продажба на имот, а именно: 

началната цена на имота от 169 200,00 лв. без ДДС - да стане 265 627,00 лв.; стъпката за 

наддаване от 8 460,00 лв. - да стане 13 281,00 лв. и депозит за участие в търга от 16 920,00 лв. - 

да стане 26 563,00 лв. Мотивите ми за това предложение са, че имотите в тази и следващата 

докладна са големи, масивни сгради, за които оценката от лицензиран оценител е занижена, 

предлаганата цена на имота е ниска, спрямо цените на имотния пазар в момента. Г-н Батов взе 

думата и изрази становище противно на моето предложение. Той предложи цената да се запази, 

тъй като в селата няма голям интерес от инвеститори, да се има предвид амортизацията на 

сградата, и ако цената се запази същата и има желаещи да участват на търга, то тя ще се 
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повиши. Г-н М. Шабан изказа становище в подкрепа на направеното от мен предложение и 

допълни, че сградите са масивни, не са толкова зле, Общината не се нуждае в момента спешно 

от средства и не е необходимо да смъкваме цената, за да се продаде имота. Г-н Шабан допълни 

още, че Общината няма имоти до безкрай, които да продава и имотите предложени в тази и 

следващата докладна трябва да си получат реалната цена. След прекратяване на разискванията 

предложението бе подложено на гласуване и с 3 гл. „за“, 1 гл. „против“ и 1 гл. „въздържал се“ 

бе прието. Проекта за решение с приетата промяна се прие с 3 гл. „за“ и 2 гл. „въздържал се“. 

Ал. Горчев – Нашата комисия не е разглеждала докладната. Вероятно има добър инвеститор за 

сградата. Имах въпрос към кмета на селото дали е чувал или е виждал инвестиционните 

намерения – ще се развива като хотелска база ли, като къща за гости ли или в противен случай 

може да се появи фотоволтаичен парк. В този случай съм доволен, г-н Минчев, че предлагате 

нова цена. Но не мога да си изясня някои въпроси и си оставам с определени неща, които ще се 

научат когато се проведе търга. 

М. Шабан – Колеги, потвърждавам становището си, което изразих и на комисиите. Ние нямаме 

сгради до безкрай, които да продаваме, нямаме и спешна нужда от пари, за да продаваме на 

ниските цени. Подкрепям предложението на г-н Минчев. 

Ал. Горчев – Предлагам да прекратим разискванията. 

С 15 гл. „за” предложението се прие.   

Мустаджан Шабан отсъства от залата. 

 

Г-жа Асенова подложи на поименно гласуване предложението на г-н Минчев, прието в 

постоянните комисии по Устройство на територията и Законност, а именно: началната цена за 

провеждане на публичен търг да се завиши и да стане 265 627,00 лв. без ДДС, стъпката за 

наддаване – да стане 13 281,00 лв. и депозит за участие в търга – да стане 26 563,00 лв. 

 

№ Име, презиме, фамилия ЗА ПРОТИВ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

1 Александър Г. Александров за   

2 Александър Д. Алексиев за   

3 Ангел П. Ангелов за   

4 Андрей Г. Андреев за   

5 Анелия Ев. Асенова   въздържал се 

6 Елисавета Ст. Иванова за   

7 Иван Ст. Батов   въздържал се 

8 Мариана Й. Вълкова   въздържал се 

9 Минчо Ст. Минчев за   

10 Мустаджан М. Шабан - - - 

11 Пламен Д. Андреев  против  

12 Стоян  Й. Стоянов за   

13 Тодор Г. Бекяров   въздържал се 

14 Хава М. Хамидова за   

15 Халил Ш. Халил за   

16 Хатидже Н. Хасан   въздържал се 

17 Христо Хр. Кюркчиев - - - 

 Общ брой гласове 9 1 5 

 С 9 гл. „за“, 1 гл. „против“ и 5 гл. „въздържал се“ предложението се прие. 

 Г-жа Ан. Асенова подложи на гласуване цялостно проекта за решение по докладната 

записка с приетата промяна. 

 С 9 гл. „за“, 2 гл. „против“ и 4 гл. „въздържал се“ предложението се прие.   

 На основание чл. 21, ал. 1, т. 8, ал. 2, чл. 27, ал. 4 и ал. 5 от ЗМСМА, във връзка с чл. 35, 

ал. 1 от ЗОС, чл. 45, ал. 1, т.1, чл. 60, ал. 1 и чл. 61 от Наредбата № 8 за реда за придобиване, 

управление и разпореждане с общинско имущество, с 9 гл. „за“, 2 гл. „против“ и 4 гл. 

„въздържал се“  Общински съвет прие                                  

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 195 
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 На основание чл. 21, ал. 1, т. 8, ал. 2, чл. 27, ал. 4 и ал. 5 от ЗМСМА, във връзка с чл. 35, 

ал. 1 от ЗОС, чл. 45, ал. 1, т.1, чл. 60, ал. 1 и чл. 61 от Наредбата № 8 за реда за придобиване, 

управление и разпореждане с общинско имущество, Общински съвет - Велики Преслав 

РЕШИ: 

1. Определя начална цена за провеждане на публичен търг с явно наддаване за продажба 

на поземлен имот с идентификатор 30942.501.503 по КК с. Златар, ул. „Ал. Стамболийски“ № 

28 с площ 2 286,00 кв.м., заедно с построените в имота: сграда с идентификатор 

30942.501.503.1 със ЗП 403,00 кв.м., сграда с идентификатор 30942.501.503.2 със ЗП 28,00 кв.м. 

и сграда с идентификатор 30942.501.503.3 със ЗП 54,00 кв.м., съгласно АЧОС № 

2816/04.09.2024 г. в размер на 265 627,00 лв. без ДДС, стъпка за наддаване – 13 281,00 лв. и 

депозит за участие в търга – 26 563,00 лв., при обща данъчна оценка на имота 34 704,80 лв. 

2. Възлага на Кмета на Общината да извърши процедурите по продажба на имота, чрез 

публичен търг с явно наддаване по реда на Наредба № 8 за реда за придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество. 

 

 Ал. Горчев, обясн. на отрицателен вот – Гласувах „против“ поради мотивите, които 

обясних в началото и няма местен човек, който да попитам какви са намеренията на 

инвеститора. 

 

По точка четиринадесета – относно определяне начална цена за провеждане на публичен търг 

с явно наддаване за продажба на застроен поземлен имот с идентификатор 39133.501.401 по КК 

с. Кочово, г-жа Асенова даде думата на инж. Йорданов, който представи докладната записка и 

проекта за решение. 

М. Шабан – Водещата комисия по УТОСБ разгледа докладната записка. Точката е идентична с 

предходната. По същия начин бе направено предложение от г-н Минчев за промяна началната 

цена на имота. Предложението бе обсъдено и гласувано и с 3 гл. „за“ и 1 гл. „въздържал се“ бе 

подкрепено. Цялостно докладната с промяната бе приета с 3 гл. „за“ и 1 гл. „въздържал се“. 

М. Минчев – Колеги, предложението което направих в комисията по ЗОРПККИ е следното: 

началната цена за продажба на ПИ в с. Златар предложих да се завиши и да стане в размер на 

416 437,00 лв. без ДДС, стъпка за наддаване – да стане 20 822,00 лв. и депозит за участие в 

търга – да стане 41 644,00 лв. Направеното предложени бе обсъдено от членовете на комисията 

и бе подкрепено. При гласуване то бе прието с 3 гл. „за“ и 2 гл. „въздържал се“. Г-н Шабан 

изрази становище, като в предходната докладна, в подкрепа на направеното предложение. 

Цялостно докладната записка с приетата промяна в цената се прие от комисията с 3 гл. „за“ и 2 

гл. „въздържал се“. 

М. Шабан – Предлагам да прекратим разискванията. 

С 16 гл. „за” предложението се прие.   

 

Г-жа Асенова подложи на поименно гласуване предложението на г-н Минчев, прието в 

постоянните комисии по Устройство на територията и Законност, а именно: началната цена за 

провеждане на публичен търг да се завиши и да стане в размер на 416 437,00 лв. без ДДС, 

стъпка за наддаване – да стане 20 822,00 лв. и депозит за участие в търга – да стане 41 644,00 

лв. 

 

№ Име, презиме, фамилия ЗА ПРОТИВ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

1 Александър Г. Александров   въздържал се 

2 Александър Д. Алексиев за   

3 Ангел П. Ангелов за   

4 Андрей Г. Андреев за   

5 Анелия Ев. Асенова   въздържал се 

6 Елисавета Ст. Иванова за   

7 Иван Ст. Батов   въздържал се 

8 Мариана Й. Вълкова   въздържал се 

9 Минчо Ст. Минчев за   
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10 Мустаджан М. Шабан за   

11 Пламен Д. Андреев  против  

12 Стоян  Й. Стоянов за   

13 Тодор Г. Бекяров за   

14 Хава М. Хамидова за   

15 Халил Ш. Халил за   

16 Хатидже Н. Хасан   въздържал се 

17 Христо Хр. Кюркчиев - - - 

 Общ брой гласове 10 1 5 

 С 10 гл. „за“, 1 гл. „против“ и 5 гл. „въздържал се“ предложението се прие. 

 Г-жа Ан. Асенова подложи на гласуване цялостно проекта за решение по докладната 

записка с приетата промяна. 

 С 11 гл. „за“, 1 гл. „против“ и 4 гл. „въздържал се“ предложението се прие.   

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8, ал. 2, чл. 27, ал. 4 и ал. 5 от ЗМСМА, във връзка с чл. 35, 

ал. 1 от ЗОС, чл. 45, ал. 1, т. 1, чл. 60, ал. 1 и чл. 61 от Наредбата № 8 за реда за придобиване, 

управление и разпореждане с общинско имущество, с 11 гл. „за“, 1 гл. „против“ и 4 гл. 

„въздържал се“ Общински съвет прие                                  

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 196 
На основание чл. 21, ал. 1, т. 8, ал. 2, чл. 27, ал. 4 и ал. 5 от ЗМСМА, във връзка с чл. 35, 

ал. 1 от ЗОС, чл. 45, ал. 1, т. 1, чл. 60, ал. 1 и чл. 61 от Наредбата № 8 за реда за придобиване, 

управление и разпореждане с общинско имущество, Общински съвет Велики Преслав 

РЕШИ: 

1. Определя начална цена за провеждане на публичен търг с явно наддаване за продажба 

на поземлен имот с идентификатор 39133.501.401 по КК с. Кочово, ул. „Кирил и Методий“ с 

площ 5 706,00 кв.м., заедно с построените в имота: сграда с идентификатор 39133.501.401.1 със 

ЗП 418,00 кв.м. и сграда с идентификатор 39133.501.401.2 със ЗП 35,00 кв.м., съгласно АЧОС 

№ 2815/04.09.2024 г. в размер на 416 437,00 лв. без ДДС, стъпка за наддаване – 20 822,00 лв. и 

депозит за участие в търга – 41 644,00 лв., при обща данъчна оценка на имота 32 765,50 лв. 

2. Възлага на Кмета на Общината да извърши процедурите по продажба на имота, чрез 

публичен търг с явно наддаване по реда на Наредба № 8 за реда за придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество. 

 

 

 

 Поради изчерпване на дневния ред заседанието беше закрито в 16:25 ч. 

 Протоколът е изготвен на 30.09.2024 година. 

 

         Председател: ____________ 

                      (Ан. Асенова) 

 

Протоколист: _________ 

                      (Т. Янкова) 

 

Юрисконсулт: _________ 

                      (М. Иванов) 


